

Your challenges

The EU legal framework on data protection has been driving up the cost of processing personal data by organisations. For instance, EU-General Data Protection Regulation (GDPR), aimed at improving the protection of personal data, came into force on 25 May 2018. Your organisation is facing higher compliance challenges.

Ensure compliance for your organisation

The introduction of the GDPR requires that organisations review existing data management systems and create numerous new processes. In addition, existing business operation models, checklists and contractual documents must be revised, and technical and organisational measures must be adapted. For example, organisations will need to deploy new systems to support the privacy risk assessments required by the GDPR.

您面临的挑战

欧盟关于数据保护的法律框架抬高了组织处理个人数据活动的成本。例如,欧盟《通用数据保护条例》 (GDPR)已于2018年5月25日生效,旨在提高对个人数

据的保护,这意味着您的组织将面临更高的合规挑战。

确保您的组织合规

GDPR的实施要求所有组织审查现有的数据管理体系并创建大量符合GDPR的新流程。此外,您的组织必须修订现有的运营模式、工作清单和合同文件,并对技术和组织措施进行调整。例如,组织需要部署新的系统来支持GDPR要求的隐私风险评估工作。



Scope and target: GDPR does not only apply to organisations established within EU. As long as your organisation provides goods/services to EU residents or monitors the activities of EU residents, your organisation shall comply with GDPR.

Compliance risks: Organisations that fail to comply with GDPR face fines of up to 20 million Euros or 4 percent of their global annual turnover, which is higher.

Privacy by design and by default: An approach ensures your organisation to consider privacy and data protection issues at the design phase of any system, service, product or process and then throughout the lifecycle. In the meantime, the privacy settings contributing to data protection should apply by default. For instance, data pseudonymisation and encryption are appropriate safeguards.

Risk assessment: A detailed risk assessment is required by GDPR in some cases before data processing is implemented. The Data Protection Impact Assessments (DPIAs) service we ffer can help organisations to mitigate risks.

Personnel awareness: Each and every personnel in your organisation matters for GDPR compliance. You should ensure that the decision makers and key personnel in your organisation are aware of the potential significant implications of GDPR and are able to identify the compliance issues resulting from GDPR.

规范的范围与对象: GDPR不仅针对于在欧盟内部设立的组织,只要您的组织向欧盟国家的居民提供商品/服务或者对其活动进行监控,您的组织就需要遵守并符合GDPR的要求。

合规风险: 未能遵守GDPR的组织将面临高达2000万欧元或其全球年营业额4%的罚款(以较高者为准)。

基于设计和默认的隐私保护: 您的组织应确保在任何系统/服务/产品/程序的设计阶段中考虑隐私和数据保护问题,并且贯穿整个生命周期。同时,应实施对数据保护友好的默认设置。例如,数据假名化和数据加密等设计是恰当的保护措施。

风险评估:在某些情况下,GDPR要求在引入数据处理 之前进行详细的风险评估。我们的数据保护影响评估 服务可以帮助组织降低合规风险。

人员意识: GDPR合规在于组织中每一份子的努力。您 应确保您组织中的决策者和关键人员意识到GDPR可能 带来的重大影响,并辨别GDPR实施后可能导致的合规 问题。



How can we help you?

TÜV SÜD can help organisations identify processes falling under the scope of GDPR, and conduct initial checks by aligning existing processes with the new requirements. As GDPR has already come into effect, it is high time to complete the implementation of compliant processes and systems.

As a leading expert on regulatory frameworks and process optimisation, TÜV SÜD supports businesses in the process of becoming GDPR compliant. From risk analysis to the elimination of security vulnerabilities, TÜV SÜD is by your side at every step. Contact us today to learn more about our services.

Add value. Inspire trust.

TÜV SÜD is a trusted partner of choice for safety, security and sustainability solutions. It specialises in testing, certification, auditing and advisory services. Since 1866, the company has remained committed to its purpose of enabling progress by protecting people, the environment and assets from technology-related risks. Through more than 25,000 employees across over 1,000 locations, it adds value to customers and partners by enabling market access and managing risks. By anticipating technological developments and facilitating change, TÜV SÜD inspires trust in a physical and digital world to create a safer and more sustainable future.

我们如何帮助您?

TÜV南德意志集团可以帮助组织识别属于GDPR范畴内的流程,并通过校准现有流程与新要求进行初步检查。 GDPR已经生效,现在正是完成实施合规流程和体系的时刻。

TÜV南德意志集团是监管框架和流程优化方面的领先专家,可为正在争取符合GDPR要求的组织提供支持。 从风险分析到安全隐患规避,TÜV南德意志集团始终 在为您的每一步提供贴心支持。立即联系我们,了解 更多有关服务的信息。

创享价值,激发信任

作为一家安全、可靠和可持续发展解决方案等方面值得信赖的合作伙伴,TÜV南德意志集团提供测试、认证、审核及知识服务。自1866年以来,集团始终致力于通过保护人类、环境和资产免受相关技术风险的影响。公司在全球设立了1,000多个分支机构,并拥有超过25,000名员工,通过实现市场准入和控制风险,TÜV南德意志集团激发对现实和数字世界的信任,以创造更安全、更可持续发展的未来。



Related services

TÜV SÜD provides the following related services:

- GDPR compliance assessment
- GDPR data protection awareness training
- Data Protection Impact Assessment (DPIA)
- Vulnerability Scanning and Penetration Testing (VAPT)
- Commercial Transaction Security (CTS) service
- Phishing Service
- Supply chain information security audit

相关服务

TÜV南德意志集团提供以下相关服务:

- GDPR合规性评估
- GDPR数据保护意识培训
- 数据保护影响评估(DPIA)
- 漏洞扫描与渗透测试(VAPT)
- 商业交易安全(CTS)服务
- 模拟钓鱼邮件攻击服务
- 供应链信息安全审核



^{*} Some of the services listed are provided due to local regulations only and may not be available in other regions. Please contact us for further details.

^{*}上述部分服务可能由于当地法规的原因而无法在您的地区提供,欢迎您与我们联系咨询。